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Nad tem se velja zamisliti

Pet let si že prizadevamo, da bi
krajan naše KS našel v kulturnem
domu tudi zabavo. Vsako leto
pripravimo po eno igro za odrasle
in za otroke, sodelujemo na vseh
proslavah in prireditvah v KS ter
vsem pomagamo pri organizaciji
le-teh (SZDL, svet KS, DPM....).
Prenekateri večer in tudi prene-
katero noč zato preživimo v dvo-
rani ob študiju skcčev in pesmi,
ob sestavljanju programa.
Ogromno svojega časa in volje
vložimo v svoje delo.

Človek bi pričakoval, da bo
vsaj malo cenjen za to, kar daje
krajevni skupnosti. Vendar pri
nas ni tako. Ceniti nas znajo le
krajani, ne pa tudi družbenopoli-
tične organizacije.

Marsikdo bo de jal, zakaj da pi-
šemo vse to! Zato. ker smo priza-
deti in ogoljufani, zato, ker nas
nekateri sploh nočejo opaziti.
Mogoče bi se morali hvaliti sami,
se ritiiti vospredje, moledovati ali
pa bi mogoče morali biti dvolični?
Ne vcmo. Venio lc lo da se dobro
1'ugo ;..TO iivali. Če pa hočeš
ugotoviti njegovo kvaliteto, si ga
moraš tudi ogledati.

Dne 22. aprila smo imeli kra-
jevni praznik. Res je, da smo za-
bavali vse, ki so tedaj prišli v kul-
turni dom (kot piše v prejšnji šte-
vilki Nsk), nam pa se začetek ni
zdel prav nič zabaven. Pred praz-
nikom smo bili na sestanku
SZDL predlagani za priznanje
OF. Tik pred začetkom prireditve
pa smo zvedeli, da našega prizna-
nja ni. Hitro SQ napisali krajevno

priznanje in se opravičevali, da ne
vedo, kam naj bi izginilo bronasto
priznanje OF. Bili smo ogorčeni.
Težko, a vendarle smo se sprijaz-
nili s tem — ob zagotovilu pred-
sednika KS, da nam bodo na prvi
predstavi častno podelili prizna-
nje. Spraševali smo se, kdo je za
to odgovoren.

Prišel je ta dan, in sicer 11.
junij, ko smo imeli prerniero
Večnih iovišč. Pričakovali smo
velik obisk. Velik zato, ker smo
med gledalci pričakovali po-
membne ljudi KS, ki bi morali
priti. Zmotili smo se. Vrste so na-
polnili le zvesti krajani! Ni bilo
niti tistih posameznikov iz DPO,
katerim smo že tolikokrat »po-
nudili roko« ob prireditvah, ni
bilo predsednika KS, ni bilo priz-
nanja. Nismo bili presenečeni, saj
ni bilo tistih, ki jili vedno zaman
pričakujemo na naših predsta-
vah. Le zamislili smo se in vsak od
nas je lahko občutil, kako nepo-
memben delež iraa njegovo delo
v očeh nekaterih. Končno pa.
zakaj bi vcndar prišli, saj med
gledalci ni bilo niti tistih, ki bi ta
dan morali oceniti našo predstavo
(kntik iz vrst poklicnih igralcev,
sekretar in predsednik ZKO Lj.
Moste-Polje). Nismo željni priz-
nanj in diplom, saj tiam največje
in najbolj dragoceno priznanje
daje naša publika na vsaki pred-
stavi, mislimo pa. da zaslužimo
več pozornosti, kot smo je delež-
ni!
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